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Kmetty Károly polgármester: Szeretettel köszöntöm a rendkívüli képviselő-testületi ülésen megjelent 
képviselő hölgyeket és urakat. Kiss László képviselő jelezte, hogy nem biztos, hogy el tud jönni az 
ülésre. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 8 fővel van jelen, határozatképes. Jegyzőkönyv 
hitelesítőnek szeretném felkérni Kollár Sándor képviselőt. Aki egyetért a hitelesítő személlyel kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett a jegyzőkönyv hitelesítő választásáról az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 120/2018. (VIII. 15.) határozata a 
jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2018. augusztus 15-én, szerdán 08 óra 29 
perckor tartandó ülésének jegyzőkönyvének hitelesítőjeként Kollár Sándor képviselőt választja.  

Kmetty Károly polgármester: A napirendek kiküldésre kerültek. Ezzel kapcsolatban van kiegészíteni 
valója valakinek? Amennyiben nincs, aki a napirendet elfogadja az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirendi pontokról 8 
igen, 0 ellen szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 121/2018. (VIII. 15.) határozata a 
napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő–testülete a 2018. augusztus 15-én, szerdán 08 óra 29 
perckor tartandó rendkívüli ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

Nyílt ülés keretében: 

1. A Kvassay Alapítvány támogatási igényének elbírálása 
2. Az „Önkormányzati tulajdonú bölcsődei ellátást nyújtó intézmények fejlesztésének támogatása 

Pest megyében” című pályázatra benyújtandó pályázati dokumentáció összeállítása” tárgyú 
beszerzési eljárás eredményének megállapítása 

3. „Őrbottyáni Kismókus Óvoda épületének tetőtér-beépítése” tárgyú közbeszerzési eljárás 
eredményének megállapítása 

4. „Egészségház építése Őrbottyánban” tárgyú közbeszerzési eljárás eredményének 
megállapítása 

5. Egyebek 

1. napirendi pont: A Kvassay Alapítvány támogatási igényének elbírálása 

Kmetty Károly polgármester: Tárgyalta a Pénzügyi Bizottság. Elnök úr? 

Kollár Sándor képviselő: A Bizottság az iskolai játszótér felújításra az általános tartalék terhéből 
500.000 Ft összegű támogatást javasolt. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Szeretném bejelenteni érintettségemet, mert a 
kuratóriumnak a tagja vagyok, így a szavazásban nem veszek részt. Aki az érintettségemmel egyetért 
az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 122/2018. (VIII. 15.) határozata 
Kmetty Károly döntésből történő kizárásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Kmetty Károly által 
bejelentett érintettséget tudomásul veszi, és Kmetty Károlyt a napirendi pont tárgyalása során a 
döntésből kizárja.  

Kmetty Károly polgármester: Van-e valakinek kérdése, módosító javaslata a támogatással 
kapcsolatban? Amennyiben nincs, aki a határozati javaslatot elfogadja, a Pénzügyi Bizottság által 
javasolt 500.000 Ft-os támogatást játszótérre az általános tartalék terhéből az kérem kézfelemeléssel 
jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 123/2018. (VIII. 15.) határozata a 
Kvassay Alapítvány támogatási kérelméről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Kvassay Alapítványt 500.000 
Ft összeggel támogatja. A támogatást a játszótéri eszközök felújítására nyújtja. Az összeg fedezetét 
az általános tartalék terhére biztosítja. Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés 
aláírására és a támogatás átutalásához szükséges intézkedések megtételére. 

2. napirendi pont: Az „Önkormányzati tulajdonú bölcsődei ellátást nyújtó intézmények fejlesztésének 
támogatása Pest megyében című pályázatra benyújtandó pályázati dokumentáció összeállítása” 
tárgyú beszerzési eljárás eredményének megállapítása 

Kmetty Károly polgármester: Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Elnök úr? 

Kollár Sándor képviselő: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolta az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot. 

Kmetty Károly polgármester: Van-e valakinek kérdése? Amennyiben nincs, aki a határozati 
javaslatot elfogadja, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 124/2018. (VIII. 15.) határozata az 
„Önkormányzati tulajdonú bölcsődei ellátást nyújtó intézmények fejlesztésének támogatása 
Pest megyében című pályázatra benyújtandó pályázati dokumentáció összeállítása” tárgyú 
beszerzési eljárás tárgyában 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete „Önkormányzati tulajdonú bölcsődei ellátást nyújtó 
intézmények fejlesztésének támogatása Pest megyében című pályázatra benyújtandó pályázati 
dokumentáció összeállítása” tárgyú beszerzési eljárás során az eljárást lezáró döntését az alábbiak 
szerint hozza meg: 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete megállapítja, hogy a beszerzési eljárás során a 
legkedvezőbb ajánlatot a Tempo-Consulting Kft. ajánlata tartalmazta, így az eljárás nyertese a 
Tempo-Consulting Kft. (2194 Tura, Erdész utca 8.). A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert 
a szerződés megkötésére.  

3. napirendi pont: „Őrbottyáni Kismókus Óvoda épületének tetőtér-beépítése” tárgyú 
közbeszerzési eljárás eredményének megállapítása 

Kmetty Károly polgármester: Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Elnök úr? 

Kollár Sándor képviselő: A bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolta. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Van-e valakinek kérdése? Amennyiben nincs, aki 
a határozati javaslatot elfogadja, az kérem név szerint szavazzon. 

Benedek Éva:     Igen. 

Cserepka András:    Igen. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia:  Igen. 

Dékány András:    Igen. 

Kmetty Károly:    Igen. 

Kollár Sándor:    Igen. 

Lehoczky Enikő:    Igen. 

Szabó István:     Igen. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 125/2018. (VIII. 15.) határozata az 
„Őrbottyáni Kismókus Óvoda épületének tetőtér-beépítése” tárgyú EKR000338802018 számú 
közbeszerzési eljárása során az eljárást lezáró döntésről 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az „Őrbottyáni Kismókus Óvoda épületének 
tetőtér-beépítése” tárgyú EKR000338802018 azonosítószámú közbeszerzési eljárása során az 
eljárást lezáró döntését az alábbiak szerint hozza meg: 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy az „Őrbottyáni Kismókus Óvoda 
épületének tetőtér-beépítése” tárgyú, EKR000338802018 számú közbeszerzési eljárást a Kbt. 75. § 
(2) bekezdés b) pontja alapján eredménytelennek nyilvánítja, tekintettel arra, hogy a rendelkezésre 
álló anyagi fedezet összege nem elegendő a szerződés megkötéséhez. 

4. napirendi pont: „Egészségház építése Őrbottyánban” tárgyú közbeszerzési eljárás 
eredményének megállapítása 

Kmetty Károly polgármester: Itt annyi kiegészítést tennék, hogy szóba került a Pénzügyi Bizottsági 
ülésen, hogy a műszaki tartalmán tudunk változtatni, viszont az épületnek a fő tömegét nem fogjuk 
változtatni. Ezt az épületet úgy képzeltük el, hogy két szintes lesz. Az alsó szinten biztosítanánk 
azokat a feltételeket, amelyek most is rendelkezésre állnak. Arra gondoltunk, hogy a jövőbeni egyéb 
szakorvosi ellátás miatt az emeleti szintet is építsük meg. A műszaki tartalom csökkentése az lenne, 
hogy a tetőteret vagyis az emeletet nem építjük meg, így kimarad a lift és tetőfödémet sem kell 
építeni. A funkcióját az épületnek nem fogja megváltoztatni, de lényegesen olcsóbbá teszi az épületet 
és a terület biztosítja azt, hogy a jövőben, ha mégis kell bővíteni, akkor tudunk oldalirányba a 
földszinten terjeszkedni. 

Kollár Sándor képviselő: A műszaki tartalommal kapcsolatban emlékeim szerint ugyan így jártunk a 
Margaréta óvodánál is és ott, az az áthidaló megoldás született, hogy a műszaki tartalma nem 
változott, hanem olyan szinten lett ketté bontva a megvalósítás, hogy az első ütemben megépült maga 
a szerkezet pályázati támogatásból és a második ütemben pedig szerencsésen jött egy újabb pályázat 
amiből megvalósult az óvoda. 

Kmetty Károly polgármester: A jövő évi országos költségvetésben Pest megyére 25 milliárd Ft-ot 
elkülönítettek. Én tartok tőle, hogy ilyenre nem nagyon lesz lehetőség, de ha mégis, akkor 
oldalirányban tudunk bővülni. 

Lehoczky Enikő képviselő: Szeretném javasolni, hogy a műszaki tartalma úgy kerüljön kialakításra, 
hogy ha különálló egységek vannak, mint pl. fogorvosi rendelő vagy gyermekorvosi rendelő, akkor a 
mosdó külön is megközelíthető legyen minden egységnél, mert ez probléma a jelenlegi 
Egészségháznál. 

Kmetty Károly polgármester: Igen, azokat a tapasztalatokat, ami a mostani Egészségháznál 
előjöttek, azokat igyekszünk figyelembe venni. 

Cserepka András képviselő: Én csak erősíteném az előttem szólók véleményét. Azt kérem és kérjük 
a testület részéről, hogy a vezetők és az ezzel foglalkozó szakemberek egyszerűsítsék a műszaki 
tartalmakat mielőtt a támogatási szerződés megkötődik, ahogy polgármester úr is elmondta.  

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Van-e valakinek kérdése? Amennyiben nincs, aki 
a határozati javaslatot elfogadja, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva:     Igen. 

Cserepka András:    Igen. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia:  Igen. 

Dékány András:    Igen. 

Kmetty Károly:    Igen. 

Kollár Sándor:    Igen. 

Lehoczky Enikő:    Igen. 

Szabó István:     Igen. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 126/2018. (VIII. 15.) határozata az 
„Egészségház építése Őrbottyánban” tárgyú EKR000338282018 számú közbeszerzési eljárása 
során az eljárást lezáró döntésről 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az „Egészségház építése Őrbottyánban” tárgyú 
EKR000338282018 azonosítószámú közbeszerzési eljárása során az eljárást lezáró döntését az 
alábbiak szerint hozza meg: 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy az „Egészségház építése 
Őrbottyánban” tárgyú, EKR000338282018 számú közbeszerzési eljárást a Kbt. 75. § (2) bekezdés b) 
pontja alapján eredménytelennek nyilvánítja, tekintettel arra, hogy a rendelkezésre álló anyagi fedezet 
összege nem elegendő a szerződés megkötéséhez. 

5. napirendi pont: Egyebek 

Kmetty Károly polgármester: Egyebek napirendi pontban van valakinek mondanivalója? 

Lehoczky Enikő képviselő: Szeretném jelezni, hogy a gyermekorvosi rendelőben a mosdóban 
mozog a csap és a WC tartály nem jól működik, mert nem telik meg rendesen vízzel. Szeretném kérni, 
hogy mikor új épületet építünk, akkor ne csak a pénzre gondoljunk, hanem a tartósságra is, mert ez 
egy teljesen újonnan felújított épület és azt gondolom, hogy ez valami műszaki hiba lehet. Áttérve a 
felnőtt orvosi rendelőre, sokan panaszkodnak a fogorvosi rendelőben, hogy a WC-be nem tudnak 
bejutni csak külön kérésre lehet kinyitni az ajtót, erre valamilyen megoldást kell találni. A 
gyermekorvosi rendelőbe a fogas fel van rakva, de nem valami esztétikus és magasra van felszerelve, 
amit a gyerekek nem érnek el. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönjük a jelzést, továbbítjuk a Gamesznak. 

Dékány András képviselő: A Bajcsy-Zsilinszky utca és az Erdősor utca sarkán felbontott fél m2-es 
részt az idén rendbe fogják rakni? 

Kmetty Károly polgármester: Szintbe fogják emelni, ha igazgató úr visszajön a szabadságáról. Van 
még valakinek mondanivalója? Amennyiben nincs más észrevétel, hozzászólás, köszönöm a 
részvételt, a nyílt ülést bezárom.  

Mivel a nyílt ülésnek további napirendi pontja nem volt, a polgármester megköszönte a 
részvételt és a rendkívüli nyílt ülést 08 óra 42 perckor bezárta 

 Kmetty Károly Gállné Mezősi Szilvia 

 polgármester jegyző 

 

Kollár Sándor 

képviselő, jegyzőkönyv-hitelesítő 


